
DL7210

直驅單針自動切線平縫車

Single Needle Direct Drive Lockstitch 
Machine With Thread Trimmer



S P E C I F I C A T I O N S規  格

F E A T U R E S特 點

由於對產品的改良及更新，本產品型錄中之產品規格及外觀的修改恕不事先通知!
The specification and/or appearences of the equipment described in this catalogue 
are subject to change without previous notice because of modification. OCT. 2023

功能
Function

代碼Function Code 自動切線 Auto Trimming 倒縫 Reverse Feeding 電子夾線 Thread Gripper 自動抬壓腳 Auto Lifter
15 V V V -
16 V V V V

本機為直驅單針自動切線平縫車，採用按鍵

螢幕，用指尖簡單點選輸入，縫紉功能設定

即可輕鬆完成。按鍵操作設定簡單，大量使

用簡單易懂的插圖圖標，可進行直覺操作。

直驅伺服馬達，比一般機器省電70%以上，低

噪音，無輻射，環保型。適用於不同物料，

由於其先進的降噪音設計。使機器在4000轉

/分的高速運轉下仍可保持可靠性和耐用性，

大大提高了生產效率。

This machine is a single needle direct drive lockstitch machine with thread 

trimmer, using the key screen, simple click to input with fingertips, sewing 

function setting can be easily completed. Key operation setting is simple, 

a large number of easy-to-understand illustration icons, can be intuitive 

operation. Direct drive servo motor, save more than 70% power than 

ordinary machine, low noise, no radiation, environmental protection.

Suitable for different materials due to its advanced noise reduction design.

The machine can still maintain reliability and durability under the high speed 

operation of 4000 rpm, greatly improving the production efficiency.

DL7210 Needle No.

DB×1

布料厚度
Fabric Weight

L M H
手動
Hand

自動 Auto

BM1-15 #11~#14

5.5 10

0~5 4000

L655
W245
H540

40 / 38
BH1-15 #20~#23 0~5 3500

BM1-16 #11~#14 0~5 4000

BH1-16 #20~#23 0~5 3500


